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Besten,

Graag jullie aandacht voor onderstaand signaal over het wetsvoorstel testen en testbewijzen. Tamelijk onderkoeld staat hier dat

OCW een bommetje legt onder het wetsvoorstel omdat wordt afgeweken van het advies GR (alleen niet-essentieel), sprake is

van (bijna) niet te repareren proportionaliteit en een uiterst kwestieuze uitvoerbaarheid (testcapaciteit). Ik ken het

enthousiasme van onze minister en vraag aan jullie wat de meeste effectieve manier is om hem te verleiden tot een hazlbare en

verantwoorde keuze?

Met vriendelijke groet,

van:IEE BEE ominvws.nl>

Verzonden: donderdag 18 februari 2021 18:01

) ERIE @ minvws.nl>

aBl@minvws.nl>; )SET© minvws. o>;IEEE.
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: directeurenoverleg morgenochtend

Goed dat er nog geen besluiten worden genomen. Zoals ik in onze gesprekken al hebben laten blijken, is de toevoeging van

onderwijs aan het wetsvoorstel problematisch. Niet voor niets hebben we de minister aanvankelijk geadviseerd onderwijs niet op

te nemen. Ik zet het hieronder kort op een rij.

MBO, HBO en WO zou in het wetsvoorstel worden opgenomen om de afstandseis van 1,5m te laten vervallen voor degenen die

een negatief testbewijs kunnen overleggen zodat er meer fysiek onderwijs gegeven kan worden. In het licht van de inbreuk op

de grondrechten moet daartoe worden voldaan aan noodzaak, proportionaliteit en subsidiariteit:
- Voor de noodzaak liggen er al voldoende argumenten.
- De subsidiariteit valt waarschijnlijk te bepleiten. Onderwijsinstellingen leveren kennelijk al de nodige inspanningen.

Anderzijds, als méér fysiek onderwijs het doel is, zijn daarvoor bijna per definitie geen alternatieve maatregelen.
- De proportionaliteit is nog onvoldoende onderbouwd. Onderwijs wordt al zoveel mogelijk gegeven en er zijn al een aantal

uitzonderingen op de maatregelen. Om meer fysiek onderwijs mogelijk te maken, moet er grote aantallen leerlingen en

studenten gedurende een relatief lange periode frequent worden getest. Daar komt bij dat degenen die geen negatief
testbewijs kunnen of willen overleggen toch zijn aangewezen op online onderwijs. Dat wordt gelet op het betoog over de

noodzaak (en ook door de Gezondheidsraad) niet als een adequaat alternatief gezien. Dit leidt tot ongelijke toegang,

terwijl onderwijs een essentiéle voorziening is (waarvoor zelfs leer- en kwalificatieplichten gelden).

Verder levert de toevoeging van onderwijs precedentwerking op. De reikwijdte van het wetsvoorstel is, mede gelet op de inbreuk

op grondrechten, beperkt tot niet-essentiéle sectoren. Deze scheidslijn wordt doorbroken met onderwijs. Dat ondergraaft de

motivering van het wetsvoorstel en roept de vraag op waarom andere essentiéle sectoren niet zijn opgenomen (of zullen worden

opgenomen wanneer daarom verzocht wordt).

Niet in de laatste plaats zal onderwijs de prioriteit moeten krijgen bij de inzet van verplichte testbewijzen. Onderwijs is immers

de enige essentiéle sector. Het valt dan niet uit te leggen wanneer andere sectoren voorrang krijgen. Dat roept ook de vraag op

naar de uitvoerbaarheid. De testcapaciteit is immers beperkt en het aantal uit te voeren testen is voor het onderwijs zeer

omvangrijk. Als de overheid het nodig acht om testbewijzen in het onderwijs te kunnen inzetten, zal dat ook daadwerkelijk
moeten gebeuren omdat het een essentiéle voorziening is. Daar zal het kabinet op worden afgerekend. Kunnen we dat

waarmaken?

Het is van belang dat dit soort overwegingen meegegeven worden aan ACC en MCC in de stukken die zij volgende week ter

besluitvorming voorgelegd krijgen. Verder stel ik voor datEEE EEN dccineemt aan het directeurenoverleg
vrijdagochtend. Hoe laat is dat overleg?

Met vriendelijke groet,
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Aan:

Cc:

Onderwerp: directeurenoverleg morgenochtend

Hallo allemaal,

Na wat onduidelijkheden is het proces nu helder:

- MCC morgen: MVWS geeft een presentatie over testen. Als bijlage ter informatie wordt bijgevoegd de aanpak om tot een

wetsvoorstel te komen, de keuze voor niet-essentiéle voorzieningen en de testcapaciteit. Er worden morgen dus geen

besluiten genomen.

- ACC maandag en MCC dinsdag: daar wordt de nota over testbewijs in zijn geheel voorgelegd met alle beslispunten die nog

open zijn. Besluitvorming vindt dus is zijn geheel plaats, in een keer. Van belang is dat het deel over mbo, hbo en wo er dan

goed in staat zodat daar ook een besluit op komt.

=>» Ik heb overlegd met OCW en hier intern en we willen morgenochtend een overleg [IEEE om de tekst in de

beslispuntennota over mbo, hbo en wo af te stemmen.

= Morgenmiddag moet de beslispuntennota in zijn geheel voor de ACC van maandag worden ingediend.
=>» OCW komt vandaag nog met een tekstvoorstel voor de nota gebaseerd op de notitie die wij vanochtend bespraken.

=>» Verzoek aan jullie: welke directeur moeten we daar voor uitnodigen. Graag per ommegaande naam en contactgegevens

secretariaat.

Mochten jullie behoefte hebben dan kunnen we natuurlijk even bellen.

Met vriendelijke groet,

Programmadirectie Covid-19, afdeling Testen en Traceren
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel
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